

صندوق عمان العقاري OMAN REIT FUND



| <u>Extraordinary general meeting agenda</u> | <u>إعلان الدعوة لاجتماع الجمعية العامة غير العادية</u> |
|--|--|
| <p>Oman Real Estate Fund (fund) is pleased to invite the unit holders to attend the fund's extraordinary general meeting of the fund, which is scheduled to be held on Thursday 13/01/2022 at the board room of United Securities in Ghala at 3 pm and via the online platform which can be accessed through the website of Muscat Clearing and Depository Company – www.mcd.gov.om, if the quorum is not satisfied a second extraordinary general meeting on Sunday 16/01/2022, in the same time and place to discuss the following agenda:</p> | <p>يسر إدارة صندوق عمان العقاري (الصندوق) ، دعوة حاملي الوحدات الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية للصندوق و المقرر عقده في الخميس ١٣ يناير ٢٠٢٢م ، في تمام الساعة الثالثة مساءً ، و ذلك في قاعة اجتماعات مجلس الإدارة للشركة المتحدة للأوراق المالية و الكائنة في منطقة غالا و عبر المنصة الالكترونية لانعقاد الجمعيات والتي يمكنكم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة و الإيداع – www.mcd.gov.om وفي حالة عدم اكتمال النصاب القانوني لعقد الجمعية ، سيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الأحد الموافق ١٦/٠١/٢٠٢٢م ، في ذات المكان و التوقيت ، وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:</p> |
| <p>1- To discuss and approve the reduction of the fund's capital form OMR 65,475,894 to OMR 47,118,638.600 (as per the attached explanatory note)</p> | <p>١. دراسة مقترح خفض رأس مال الصندوق من 65,475,894 ريال عماني ، الي 47,118,638.600 ريال عماني، و الموافقة عليه (حسب المذكرة التوضيحية المرفقة).</p> |
| <p>Pursuant to the fund's Articles of Association, any unit holder is entitle to authorize in writing any other person to attend the meeting and vote on its decisions on his behalf, provided the authorization is made from the authorization card attached to the invitation. Natural persons should attach ID (for adults) or a copy of the passport (for ladies and minors) or residence card and passport for non-Omanis. For juristic persons, the authorization should be signed by any authorized signatory. The authorization form should carry the stamp of the company and include a copy of the</p> | <p>ووفقاً للنظام الأساسي للصندوق يحق لأي حامل وحدة أن يفوض خطياً أي شخص آخر لحضور الاجتماع والتصويت على القرارات المتخذة نيابة عنه، على أن يكون التفويض على إشعار الدعوة المرفق أدناه. و للشخص الطبيعي المفوض أن يرفق مع نسخة من البطاقة الشخصية للبالغين ، وجواز السفر للنساء والقصر الذين لا يحملون بطاقة شخصية ، وبطاقة مقيم أو جواز السفر لغير العمانيين . كما يجب بالنسبة للشخص الاعتباري أن تكون بطاقة التفويض موقعا عليها من أحد الأشخاص المفوضين بالتوقيع ومختومة بختم الشركة ومرفق معها شهادة</p> |

Managing Company:

TRUST FUND MANAGEMENT

C.R. No.: 1266239

P.O. Box 176, Postal Code 130, Azaiba, Sultanate of Oman

Office No. 81, 8th Floor, Qatar Airways HO Building

Tel. +968 24594695 | E-mail: info@tfund.om

(Handwritten signature)



الشركة المدبرة:

الثقة لإدارة صناديق الاستثمار

س.ت. رقم: ١٢٦٦٢٣٩

ص.ب: ١٧٦، الرمز البريدي ١٣، العذبية، سلطنة عمان

مكتب رقم ٨١، الطابق الثامن، مبنى المكتب الرئيسي للخطوط الجوية

هاتف: +٩٦٨ ٢٤٥٩٤٦٩٥ | البريد الإلكتروني: info@tfund.om



صندوق عمان العقاري
OMAN REIT FUND

| | |
|--|--|
| commercial registration of the company and specimen of the authorized signature. | التسجيل في السجل التجاري ونموذج المفوضين بالتوقيع |
| Units' holders are requested to arrive a half an hour before the scheduled meeting time. | يرجى التكرم بالحضور إلى مقر الاجتماع قبل الموعد المحدد بنصف ساعة على الأقل. |
| For further information please contact Ms. Amal Yousuf on phone No 24594695 | في حال وجود أي استفسار حول جدول أعمال الجمعية العامة العادية الرجاء الاتصال بالفاضلة/ أمل يوسف على هاتف رقم ٢٤٥٩٤٦٩٥ |



المستشار القانوني

مراقب الحسابات

لاستعمال الهيئة العامة لسوق المال

يعتمد إعلان الدعوة وفقاً لإرادة الصندوق دون تحمل الهيئة أدنى مسؤولية

التاريخ

الختم

التوقيع

A